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Abstract (en)
[origin: US4975893A] The rotating metal rim (19) is equipped with a toothed ring made of synthetic material (23) catch-fastened to the rotatating rim
and catch-mounted on the frame (1) or by means of a band. The toothing of the ring (23) cooperates with at least one pawl (9) mounted in a recess
of the frame and held in place on the one hand by a foot (11) and on the other hand by the rotating rim itself. The mounting of the unit and the after-
sales service are facilitated.

Abstract (fr)
La lunette tournante en métal (19) est munie d'un anneau denté en matière synthétique (23) fixé à cran à la lunette tournante et monté à cran sur
la carrure (1) ou par l'intermédiaire d'une bague. La denture de l'anneau (23) coopère avec au moins un cliquet (9) monté dans une gorge de la
carrure et maintenue en place d'une part par un pied (11) et d'autre part par la lunette tournante elle-même. Le montage de l'ensemble et le service
après vente sont facilités.
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